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arbete av de som arbetar i bolaget med Grow Smarter. Även styrelsen berömde bolagets 

nuvarande arbete med projektet. 

 

Josefin Forsén informerade om kundnöjdhetsundersökningen som genomfördes med ca 1/3 av 

bolagets hyresgäster i början av maj. Resultatet visar att bolaget har fått betydligt nöjdare kunder 

inom nästan alla områden och att Serviceindex för bolaget har gått upp från 81,5 till 83,2 procent 

vilket är betydligt högre än årets mål. Styrelsen var mycket nöjd med rapporteringen och 

gratulerade bolaget och personalen för de goda resultaten.     

 

§ 10 Övriga frågor 

 

Inga övriga frågor anmäldes. 

 

§ 11 Mötets avslutning 

 

Ordföranden förklarade mötet avslutat.  
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 Linus Johansson 

 

Justerat: 

 

 

 

Kadir Kasirga Björn Ljung 

 


